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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #3
Onsdag 11 december 2024, 18:03
å E-huset, KTH, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice Ordförande Elinor Fligman öppnar mötet 18:10.

1.2 Val av mötesordförande

Wilma Selander nominerar Elinor Fligman till mötesordförande. Elinor god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Elinor Fligman till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Elinor Fligman nominerar Filip Stenlund till mötessekreterare. Filip godtar
nomineringen.

Mötet väljer Filip Stenlund till mötessekreterare.

1.4 Justeringspersoner och justeringsdatum

Fredrik Carlberg nominerar Andreas Larsson till justeringsperson. Andreas
godtar nomineringen. Nella Siitonen nominerar Fredrik till justeringsperson.
Fredrik godtar nomineringen.

Mötet väljer Andreas Larsson och Fredrik Carlberg till justeringspersoner.

Det börjar närma sig juletider och mötet diskuterar om man ska lägga ju-
steringsdatumet på självaste julafton. Mötet kommer fram till att juldagen
är passande, vilket Fredrik blir entusiastisk över.

Mötet väljer den 25 december till justeringsdatum.
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1.5 Närvaro

Wilma Selander
Elinor Fligman
Douglas Andersson
Filip Stenlund
Nella Siitonen
Hannah Storch
Isabella Stillström
Maja Nuhic
Saron Yohanes
Viktor Lundin
Andrea Söderberg
Max Ekstedt
William Eger
Viktoria Elezovic
Mert Affan
Pooneh Ghaffari
Rasmus Neuman

Andreas Larsson
Armin Shafiei
Fredrik Carlberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör, MAL1

Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Appendix
SNO2

VSNO3, VINO4

Ordförande Valberedningen
Fø F5

Internationellt Ansvarig
MedTech Evening-ansvarig
Tillträdande INO6

Källarmästare
QM7, Ledamot i KF8, MAL
MULLE MECK9, MAL, KF-
suppleant
Webmaster
Revisor
Revisor

1.6 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.7 Adjungeringar

Elinor yrkar på att adjungera alla i rummet med närvaro- och yttranderätt.

Yrkandet bifalles.

1.8 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1Medteks Ansvariga för Lokal
2Studienämndsordförande
3Vice Studienämndsordförande
4Vice Idrottsnämndsordförande
5Mottagningsansvarig
6Idrottsnämndsordförande
7Qlubbmästare
8Kårfullmäktige
9Fordonsansvarig
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2 Informationspunkter

2.1 Välkomna nya medlemmar

Elinor välkomnar de nya medlemmarna Viktoria Elezovic, Andrea Söderberg
och Williams Tsoi till PNS. Hon säger att om de har frågor eller liknande är
det bara att fråga på.

2.2 Extra SM #1

Elinor berättar att det ska hållas ett extrainsatt SM10 den 29 januari för att
ha ett fyllnadsval till Fø F. Hon förklarar vidare att det är viktigt att alla
medlemmar i PNS deltar på hela mötet för att uppfylla gränsen för antalet
röstberättigade på mötet.

Elinor yrkar på att flytta Punkt 2.3 Kontakt CNS - PNS till efter Punkt
4.1 Halvårsstämma.

Yrkandet bifalles.

2.3 Kontakt CNS - PNS

Punkten behandlades efter punkt 4.1 Halvårsstämma.

Elinor vill att mötet ska diskutera hur kommunikationen mellan CNS och
PNS fungerar och berättar att det varit lite dåligt med att få in månadsupp-
dateringarna i tid. Hon säger att de inte bara är till för styrelsen utan även
för nämnderna själva när de ska skriva verksamhetsberättelsen och undrar
om någon har en fundering kring formatet på månadsuppdateringarna. Maja
och Mert tycker att formatet fungerar bra.

Nella, som skriver styrelsens månadsuppdateringar, säger att hon försöker
skriva med allt som styrelsen har gjort. Hon undrar om PNS vill ha en
mindre generell månadsuppdatering och läsa mer om vad varje styrelsemed-
lem gör. Pooneh säger att hon gärna skulle läsa mer om styrelsens strategiska
arbete. Wilma säger att det ofta finns att läsa i protokollen från styrelsemö-
ten. Maja tror att de flesta skulle vilja läsa mer om styrelsens strategiska
arbete. Fredrik tror att de skulle vara bra om man kan läsa det månadsvis i
månadsuppdateringen istället för att behöva läsa i protokollen.

3 Uppdateringar & månadsuppdateringar

Elinor säger att det är dags för en liten runda kring bordet där alla får be-
rätta hur de mår och hur det går för nämnden. Det är okej att inte må bra,

10Sektionsmöte
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förklarar Elinor.

Wilma berättar att hon är lite trött men att hon mår bra i övrigt. Det är
mycket som har hänt den här hösten och hon ser fram emot lite julledighet.
Wilma tycker att styret har varit väldigt duktiga under hösten. Fredrik frå-
gar Wilma om hon ska hem till Örebro över julen. Wilma svarar att hon ska
hem över julen men att hon kommer tillbaka till Stockholm till nyår, för då
ska hon spränga Spy Bar.11

William Eger mår bra och berättar att han är nöjd med den julstämning
som råder. Han berättar att han varit på många julbord, till och med kanske
lite för många. ”Det var det om mig”, säger William. Han berättar vidare att
NLG12 har fullt ös och att det nu är slutspurt innan företagen går på julledig-
het. Han berättar att de för MedTech Evening har fem påskrivna kontrakt,
två utskickade och kontakt med flertalet företag. Det förs även diskussioner
om lunchföreläsningar under våren.

”Hej jag heter Nella.”, säger Nella.
”Hej Nella.”, säger övriga mötesdeltagare.
Nella säger att hon inte har så mycket att säga. Andreas frågar hur hon mår
och Nella svarar ”Skit. Tack.”.

”Hej, jag heter Andrea och är Fø F.”, säger Andrea. Hon berättar att hon
haft möte med sina motsvarigheter på Elektro13, men att det inte var så
konstruktivt eftersom de inte gått på sina poster än.

Pooneh säger att hon mår bra och att PR mår bra. Hon tycker att LussePRe
blev trevligt och berättar att de nästa vecka ska börja planera Tentapub 2.
Tentapuben kommer att äga rum den 17 januari och Pooneh tycker att alla
ska boka upp det datumet. Vidare uppmanar hon alla att komma på sista
puben för året, som äger rum imorgon. ”Det var typ det.”, säger hon innan
hon kommer på att PR har två nya klubbisar. Dessa är Douglas Andersson
och Björn Umegård.

Douglas berättar att han mår bra och att styrelsearbetet flyter på. Även
bokföringen går bra och han påminner om att det är viktigt att man kom-
mer med kvittot till honom samma eller efterföljande dag som man använt
sektionskortet.

Armin mår bra och har försökt läsa protokoll men han har inte haft tid,
säger han. Han har även varit på SM.

11Undertecknad tar inte ansvar för eventuella juridiska påföljder.
12Näringslivsgruppen
13Konglig Elektrosektionen
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Fredrik mår också ganska bra och säger att det står flera fel i senaste SM-
protokollet. I övrigt har han inte gjort så mycket som revisor.

Andreas berättar att han mår bra och att han sedan sist åtgärdat översätt-
ningarna av hemsidans rubriker. Framöver ska han kika mer på översättning-
en av övriga hemsidan.

Isabella Stillström mår även hon bra och säger att hon har haft mycket med
styrelsen men att det nu inte är något mer att göra. Hon anordnade även
tackfesten i måndags, som gick bra.

Maja Nuhic berättar att hon mår bra men är lite trött, vilket kan vara från i
måndags. Studienämnden har haft Medteks andra länkmöte, vilket hon tyc-
ker är kul att ha fått igång. Hon berättar att Saron Yohanes har tagit fram
ett dokument till alla årskursrepresentanter om hur de kan förbereda sig till
länkmöten. Mats Nilsson ska även se till att det blir han själv eller annan
personal på CBH14 som ska skicka ut kommande kallelser till länkmöten.
De har även valt huvudrepresentanter för alla masterprogram och väntar nu
på att få funktionärsmejladresser till dessa. Saron säger att de även var på
Open-mingel igår.

Viktor Lundin mår bra och har haft val på SM. Han informerar om att de
öppnar för kandidatur till Fø Fefter jullovet och uppmanar alla att fundera
på om man vill bli Fø F.

Max Ekstedt mår okej och berättar att det är för mycket just nu. Arbetet
som INA15 rullar på men han har lite svårt att kommunicera med sina mot-
svarigheter hos Elektro. De hade ett event igår där de byggde pepparkakshus
och just nu är det pub i Tolvan. Han berättar att det verkar vara ett stort
intresse för puben, vilket är kul. Vidare är det snart dags att börja planera
mottagningen av de Erasmus-studenter som anländer i början av nästa år.
Just nu är det lite oklart hur många av de nuvarande faddrarna som kommer
vilja delta på denna, eftersom de uppfyllt de timmar de behöver för att få
extra GPA.

Hannah Storch säger att det flyter på och att hon inte har så mycket att
säga förutom att det snart är dags för Idreresan, vilket ska bli kul.

Mert Affan mår bra och säger att KG16 hade fixarkväll igår, men att det
endast kom två externa. Han berättar att det imorgon serveras fika i Tolvan
och Viktor undrar varför de ska göra det. Mert svarar att det är den 12/12
imorgon, det vill säga Tolvans födelsedag.

14Skolan för kemi, bioteknologi och hälsa
15Internationellt Ansvarig
16Källargillet
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Viktoria presenterar sig som nya INO och tycker att det ska bli skönt med
lite ledigt snart. Hon berättar att hon och Williams har börjat skriva på
ansökan till friskvårdbidraget för nästa år. Viktoria hoppas på ett bra nästa
år.

Saron berättar att hon mår bra och att hon inte har så mycket mer att säga
utöver det som Maja redan berättat.

Filip berättar att han mår bra och att det varit mycket i plugget. Han är nu
klar med allt inför julen, vilket är jätteskönt.

Elinor berättar att hon är trött och lite sliten, och ser frame mot lite ledig-
het. Hon säger att det har varit mycket i november, men det har varit kul.

Pooneh kommer på att om en nämnd vill ha en pub under våren, ska man
hör av sig till henne eller på skicka meddelande till PR på Instagram. Detta då
det är lättare om en klubbmästare sköter kommunikationen med nämnderna
för att undvika liknande problem som uppstod under hösten. Hon ska även
på KF17 imorgon där de ska rösta in en ny ledamot i kårstyrelsen. Fredrik
undrar om något mer kul ska hända på mötet och efter lite eftersökningar
svarar Pooneh att det kommit in en motion. Hon berättar att IN18 har skic-
kat in en motion angående att ändra sitt sektionsnamn och sektionsfärg. De
vill byta namn från Sektionen för Informations- och Nanoteknik till Sektio-
nen för Informationsteknik och byta sin sektionsfärg till laserviolett.

Wilma har något att berätta från JML19-gruppen. Hon säger att man ska
vara uppmärksam på pubar och event om man ser situationer som båda par-
ter inte är med på. Man kan alltid göra anmälningar och prata med SSO20

eller JML-ordförande om man vill ha stöd. Det är mycket fester på sektionen
som gör att risken att det uppstår situationer är större och att det är viktigt
att se till att alla mår bra och att allt sker med samtycke. Pooneh lägger till
att man kan säga till klubbmästarna direkt under pubar om någon beter sig
olämpligt, eftersom de har resurser för att kunna hantera situationen.

Wilma berättar även att det formulär som funnits på toaletterna för att
anmäla händelser till JML-gruppen inte har fungerat som det ska. Detta
upptäcktes för ett tag sedan och det finns nu ett nytt fungerande formu-
lär på toaletterna. Nella förklarar att det i det förra formuläret stod att
anmälningarna gick till styrelsen, vilket de inte gjort och inte ska göra. An-
mälningarna i det nya formuläret kommer inte till styrelsen, utan endast till
SSO och ordförande för JML-gruppen. SSO har även lagstadgad tystnads-
plikt.

17Kårfullmäktige
18Sektionen för Informationsteknik och Nanoteknik
19Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling
20Studerandeskyddsombud
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Saron säger att de på UR21 diskuterade om antalet studieplatser på KTH.
Det ska införas ett system som kommer att visa hur många studenter det är
i varje sal på campus. Man kommer inte kunna boka rum men det kommer
att vara en karta där man kan hitta lediga studieplatser och slippa leta.

Pooneh har en fråga till styrelsen eller Mert om de passerkort som sektio-
nen ska få till soprummen. Hon undrar om det finns en diskussion om kring
hur korten ska fördelas.22 Douglas berättar att sektionens sopor ska slängas
i containrarna bakom Fylke. Sektionen betalar för ett antal containrar och
det är bara där sektionen får slänga sitt avfall och alltså inte i soprummen
i närheten av Tolvan. Det kommer även att finnas städveckor för dessa con-
tainrar, som innebär att om man skulle gå förbi containrarna och se skräp
på marken ska man städa bort det. Enligt Pooneh har sade de på pubrådet
att det bara är om man råkar ha vägarna förbi under sin städvecka. Douglas
säger att det är oklart vilka lokaler man har tillgång till med passerkorten
man fått, men han ska testa detta. Mert undrar hur korten ska hanteras
och Wilma undrar om det finns någon smidig plats där korten kan förva-
ras. Wilma föreslår ett gemensamt i nyckelskåpet och att övriga kan delas
ut till nämnder men Douglas tycker inte det är en bra idé för att sektionen
blir betalningsskyldiga om korten försvinner. Anledningen till varför det nya
systemet har införts är för att användningen av soprummen inte har skötts.

4 Diskussionspunkter

4.1 Halvårsstämma

Elinor berättar att punkten är till för att mötet ska ha en öppen diskussion
om allt känns bra eller om det finns något man vill förändra med exempelvis
månadsuppdateringar eller PNS-möten. Maja tycker att de informella möte-
na varit bra och kreativa. Pooneh tycker att det blev knasigt med två möten
i period 2 och detta möte hålls så sent in på terminen. Fredrik undrar varför
mötena var informella och Elinor säger att de inte är obligatoriska och de
inte protokollförs. Fredrik var inte med på det informella mötet och tycker
det skulle vara bra att kunna läsa vad som sades på mötet. Elinor och Wil-
ma förklarar att det kom en sammanfattning av mötet i gruppchatten. Maja
säger att hon inte tyckte att det informella mötet var ett riktigt möte utan
mer ett tillfälle för nämnder att kunna diskutera idéer sinsemellan. Wilma
säger att det blir mer naturligt att prata i ett sånt samband och att det kan
vara bra då PNS har en tendens att inte bli så tajta.

Fredrik undrar hur det går med verksamhetsmålen och Wilma säger att det
går bra för styrelsen med målen. Elinor undrar om någon behöver hjälp med
event och Max förklarar att han tycker att jobbet som INA är för jobbigt för
21Utbildningsråd
22Bakgrunden till detta är att KTH ska dra in tillgången till soprummen för studenter.
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en person. Max tycker att Elektro har det lättare eftersom de är två perso-
ner. Han vill göra posten bättre och Fredrik säger att det inte är något som
stoppar honom från att hitta en vice till sig själv. Max säger att man borde
fundera om man behöver marknadsföra posten bättre framöver.

Mert säger att han inte riktigt vet hur man ska sälja in fixarkvällar bättre till
sektionsmedlemmar. Pooneh föreslår att alkohol ska finnas på fixarkvällarna
och berättar att hon varje gång hon är där tar en lättöl istället för läsk. Hon
tycker i alla fall att det skulle vara lite trevligt och att det är värt att pröva
en gång. Mert ska ta det vidare till övriga källarmästare. ”Ta beslutet.”, säger
Viktor. ”Vi är tre.” svarar Mert. Max undrar om man vill ha alkohol under
fixarkvällar eller om han ska försöka behålla det alkoholfritt. Pooneh säger
att de som inte dricker alkohol ändå inte kommer på fixarkvällar och tycker
att det är mest rimligt att de som deltar på övriga event även bidrar med
städning av Tolvan.

Viktoria undrar om det inte kan bli för många på fixarkvällarna. ”Just nu är
nog inte det ett problem.”, säger Fredrik. Mert berättar att det brukar vara
cirka 10 personer utöver KG. Pooneh säger att riktig köttfärs nog kan locka
många och Douglas har hört att det förekommer på de interna fixarkvällar-
na. Mert ger inga kommentarer. Armin undrar om han blir begränsad av de
övriga källarmästarna, men Mert svarar att han inte känner sig begränsad.
Douglas har gjort en snabb sökning på Snabbgross och hittar att blandfärsen
är billigare än vegofärsen. Han anser därför att det inte finns någon anled-
ning till att inte ha riktigt köttfärs på fixarkvällarna.

Douglas tycker att marknadsföringen för vissa event har varit dålig senaste
tiden och lyfter marknadsföringen för den senaste filmkvällen. Han visste in-
te om att den var och säger att man måste komma ihåg att tagga styrelsen
i händelser på Instagram och lägga upp flera gånger. Nella påminner om att
nämnderna ska skriva in sina evenemang i dokumentet för Veckan på MiT
och berättar att hon ibland lägger till grejer som hon vet ska hända ändå.
Fredrik tycker att alla även ska posta på Facebook, så även de som inte har
Instagram kan se vad som händer på sektionen.

Viktor lämnar mötet 19:02.

Nella säger att hon tror att utseendet på händelser och inlägg påverkar hur
eventen uppfattas och att det är viktigt att tänka på. Hon uppmanar alla
att testa sig fram med hur man gör dessa.
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5 Workshop - Rant Session

Elinor säger att Vice Kårordförande Linn Nyholm under ett VOR23 intro-
ducerade en rant session. De började mötet med att prata en halvtimme om
vad som helst, exempelvis något som stör en inom sektionen eller allmänt i
livet. Hon vill testa detta på PNS-möten. Elinor drar igång en rant session.

Viktor ansluter till mötet igen 19:54.24

6 Övriga frågor

Fredrik säger att han har en inte så lång punkt som kommer ta 10 till 15
minuter. Han säger att alla ska gå in på hemsidan och in i reglementet för
att läsa ansvarsområdet för sina respektive poster. Fredrik vill att alla läser
igenom och tänker efter om det är en bra representation av vad man har för
ansvar på posten och sedan berättar om man vill göra några förändringar till
kommande reglemente. Douglas undrar om Fredrik kan ordna ett formulär
till detta, vilket Fredrik meddelar att han kan göra. Fredrik meddelar att det
kommer ett formulär i PNS-chatten och att man gärna får svara på det.

Saron undrar om sektionen kan ordna så att idrottsnämnden kan välja in
funktionärer och Fredrik säger att det går att göra. Viktoria upptäcker att
det i nuvarande reglemente står att idrottsnämnden även består av ett antal
medlemmar utöver ordförande och vice ordförande och att det då går att
välja in medlemmar. ”Kör hårt”, säger Douglas.

7 Nästkommande möte

Elinor undrar om mötet vill ha ett informellt möte innan nästa PNS-möte.
Pooneh säger att det inte hölls ett PNS-möte i period 1 som det står i
reglementet att det ska och hon tycker att det är bättre att ha ett ordinarie
möte först i period 3 som man måste ha. Hon tycker att man kan ha ett
informellt möte senare i period 3. Efter lite diskussion meddelar Elinor att
nästkommande möte kommer att vara i februari.

23Vice Ordföranderåd
24Ett långt toabesök?
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8 Mötets högtidliga avslutning

Vice Ordförande Elinor Fligman avslutar mötet 20:14.

Vid protokollet Justeras

Filip Stenlund
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Elinor Fligman
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Andreas Larsson

10 Justeras:

Fredrik Carlberg


	Formalia
	Mötets öppnande
	Val av mötesordförande
	Val av mötessekreterare
	Justeringspersoner och justeringsdatum
	Närvaro
	Försenad ankomst
	Adjungeringar
	Godkännande av dagordning

	Informationspunkter
	Välkomna nya medlemmar
	Extra SM #1
	Kontakt CNS - PNS

	Uppdateringar & månadsuppdateringar
	Diskussionspunkter
	Halvårsstämma

	Workshop - Rant Session 
	Övriga frågor
	Nästkommande möte
	Mötets högtidliga avslutning

